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PACE President pays tribute to Former Russian President
Boris Yeltsin

Strasbourg, 23.04.2007 - Following the death of Former Russian President
Boris Yeltsin, Council of Europe Parliamentary Assembly (PACE) President
René van der Linden today declared:

“l want to pay tribute to Russia's first democratically elected President. For the
Council of Europe, Boris Yeltsin will be remembered as the man who brought
the Russian Federation to the European family of common values based on
democracy, human rights and the rule of law. Under his Presidency, he
instituted a moratorium on executions in Russia. Boris Yeltsin will be
remembered as the symbol of the irreversibility of the transition to democracy in
Russia”.

Le Président de I’APCE rend hommage a I’ancien
Président russe Boris Eltsine

Strasbourg, 23.04.2007 — Suite au décés de I'ancien Président russe Boris
Eltsine, le Président de I'’Assemblée parlementaire du Conseil de I'Europe
(APCE), René van der Linden, a déclaré aujourd’hui :

« Je souhaite rendre hommage au premier Président de la Russie élu
démocratiquement. Pour le Conseil de I'Europe, Boris Eltsine restera ’homme
qui a conduit la Fédération de Russie au sein de famille européenne réunie
autour des valeurs communes que sont la démocratie, les droits de 'lhomme et
la prééminence du droit. Sous sa présidence, il a mis en place un moratoire sur
les exécutions en Russie. Boris Eltsine restera dans nos mémoires comme le
symbole de l'irréversibilité de la transition vers la démocratie en Russie ».
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